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Protokół Nr 7 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 

Rady Miasta Zgierza 

z dnia 26 listopada 2024 roku 

Posiedzenie prowadził Sebastian Szulc Przewodniczący Komisji Budżetu  

i Finansów Rady Miasta Zgierza. 

Posiedzenie odbyło się w sali 114 Urzędu Miasta Zgierza. 

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. Obecność członków Komisji na 

posiedzeniu: 

- Radni obecni – 8 (Antczak Zbigniew, Filipowicz Jakub, Gaca Elżbieta Grzelak-

Makowczyńska Agata, Jagielski Przemysław, Mięsok Andrzej, Szulc Sebastian, 
Wojtera Nadja), 

- Radni nieobecni – 1 (Karasiński Krzysztof). 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Uwagi do porządku obrad. 

3. Analiza wpływów z podatków lokalnych za 2021 r., 2022 r. i 2023 r. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał i zarządzeń dekretowanych do Komisji. 

5. Pisma skierowane do Komisji. 

6. Przyjęcie protokołu z 5 i 6 posiedzenia Komisji. 

7. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

Pkt 1.  

Otwarcie posiedzenia 

Przewodniczący Komisji S. Szulc na podstawie listy obecności stwierdził quorum 

i otworzył posiedzenie Komisji. Przywitał radnych oraz gości. 

Pkt 2.  

Uwagi do porządku obrad 

Brak uwag. 

Pkt 3.  

Analiza wpływów z podatków lokalnych za 2021 r., 2022 r. i 2023 r. 

Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Brak dyskusji. 

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
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Pkt 4. Zaopiniowanie projektów uchwał i zarządzeń  

dekretowanych do Komisji. 

Do Komisji wpłynęły następujące projekty zarządzeń: 

• w sprawie przedłużenia na rzecz dotychczasowego dzierżawcy umowy 

dzierżawy części gruntu z działki oznaczonej numerem ewidencyjnym 

208/13, położonej w 129 obrębie miasta Zgierza przy ulicy 3 Maja 69G, 

Brak dyskusji.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu zarządzenia. 

Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza w głosowaniu: za – 6, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0, wydała opinię pozytywną do projektu zarządzenia  

– OPINIA NR 53. 

• w sprawie przedłużenia na rzecz dotychczasowego dzierżawcy umowy 

dzierżawy części gruntów, z działek położonych w Zgierzu 

Brak dyskusji.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu zarządzenia. 

Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza w głosowaniu: za – 6, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0, wydała opinię pozytywną do projektu zarządzenia  

– OPINIA NR 54. 

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do omawiania projektów uchwał. 

Do Komisji dekretowane zostały następujące projekty uchwał w sprawach: 

• zmieniająca uchwałę Nr II/28/2024 w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Łodzi (Druk nr 433-2024) – projekt omówiła G. Mela 

Skarbnik Miasta Zgierza. 

Brak dyskusji.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza w głosowaniu: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzym. – 2, wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.  

– OPINIA NR 55. 
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• zmieniająca uchwałę Nr XLI/454/13 w sprawie emisji obligacji oraz zasad 

ich zbywania, nabywania i wykupu (Druk nr 434-2024) – projekt omówiła 

G. Mela Skarbnik Miasta Zgierza – projekt omówiła G. Mela Skarbnik Miasta 

Zgierza. 

Brak dyskusji.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza w głosowaniu: za – 5, 

przeciw – 1, wstrzym. – 2, wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.  

– OPINIA NR 56. 

• zmieniająca uchwałę Nr IX/98/2019 w sprawie emisji obligacji oraz zasad 

ich zbywania, nabywania i wykupu (Druk nr 435-2024) – projekt omówiła 

G. Mela Skarbnik Miasta Zgierza. 

Brak dyskusji.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza w głosowaniu: za – 5, 

przeciw – 1, wstrzym. – 2, wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.  

– OPINIA NR 57. 

• zmieniająca uchwałę Nr VI/154/2024 w sprawie ustalenia stawek opłaty 

targowej, określenia inkasenta, wynagrodzenia za inkaso oraz zasad poboru 

i przekazywania opłaty targowej na terenie miasta Zgierza (Druk nr 432-

2024) - Projekt uchwały omówiła G. Mela Skarbnik Miasta Zgierza. 

Brak dyskusji.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza w głosowaniu: za – 8, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0, wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.  

– OPINIA NR 58. 

• zmieniająca uchwałę Nr VI/153/2024 zmieniającą uchwałę Nr LV/764/2022 

w sprawie ustalenia stawek i zwolnień w podatku od nieruchomości na 

terenie miasta Zgierza (Druk nr 439-2024) – projekt omówiła G. Mela 

Skarbnik Miasta Zgierza. 

Brak dyskusji.  
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Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza w głosowaniu: za – 8, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0, wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.  

– OPINIA NR 59. 

• zmieniająca uchwałę Nr LV/764/2022 w sprawie ustalenia stawek i zwolnień 

w podatku od nieruchomości na terenie miasta Zgierza (Druk nr 440-2024) 

– projekt omówiła G. Mela Skarbnik Miasta Zgierza. 

Brak dyskusji.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza w głosowaniu: za – 8, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0, wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.  

– OPINIA NR 60. 

• zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 2024 w zakresie 

zadań własnych i zadań z zakresu administracji rządowej zleconych miastu 

(Druk nr 429-2024) - Projekt uchwały omówiła G. Mela Skarbnik Miasta 

Zgierza. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zapytał, dlaczego w projekcie uchwały nadal 

przy pozycji dot. obligacji jest kwota 26 000 000 mln zł. 

Skarbnik G. Mela powiedziała, że projekt uchwały, w którym będą dokonywane 

wszystkie zmiany korygujące zostanie przedłożony na sesję Rady Miasta Zgierza 

zaplanowaną na grudzień br. 

Brak innych głosów w dyskusji. Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do 

głosowania nad wydaniem opinii do projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza w głosowaniu: za – 6, 

przeciw – 0, wstrzym. – 2, wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.  

– OPINIA NR 61. 

• zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2042 (Druk nr 430-

2024) - Projekt uchwały omówiła G. Mela Skarbnik Miasta Zgierza. 

Brak dyskusji.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu uchwały. 
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Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza w głosowaniu: za – 6, 

przeciw – 0, wstrzym. – 2, wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.  

– OPINIA NR 62. 

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt 5.  

Pisma skierowane do Komisji. 

Do Komisji dekretowane zostało pismo w sprawie braku zaplanowanej w budżecie 

miasta Zgierza na rok 2025 kwoty na sporządzenie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w Zgierzu pomiędzy 

ulicami Owocową, Letnią, Chełmską i Łagiewnicką. 

Radny Z. Antczak powiedział, że w ramach propozycji do budżetu na 2025 r. 

składał m. in. wniosek o przebudowę skrzyżowania na ulicy 1 Maja. Dodał, iż tej 

propozycji również nie ma wpisanej w projekcie.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc powiedział, że wszystkie propozycje radnych były 

przekazane do Prezydenta Miasta Zgierza. 

Radny Z. Antczak nadmienił, iż wykonanie tego skrzyżowania pozwoliłoby na 

poprawę przejezdności dróg na Osiedlu Przybyłów w Zgierzu. 

Radny P. Jagielski zgłosił wniosek, aby Prezydent Miasta Zgierza przedstawił 

szacunkowe koszty zarówno wykonania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego jak i wniosków składanych do projektu budżetu przez radnych. 

Dodał, że te informacje pozwolą na ewentualne zgłaszanie poprawek do budżetu. 

Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak odnośnie skrzyżowania ulic 1 Maja 

i Piłsudskiego powiedział, że jest tu zbieg ulic powiatowych i miejskich, dlatego 

też tego zadania nie uda się wykonać w jednym roku. Przypomniał, iż dysponent 

drogi wyższego rzędu powinien odpowiadać za skrzyżowanie. Zgodził się z radym, 

że inwestycja jest bardzo potrzebna. 

Radny Z. Antczak powiedział, że już rok temu na Radzie Osiedla Przybyłów 

w Zgierzu był poruszony temat tego skrzyżowania. Inwestycja polegałaby na tym, 

iż poszerzony zostałby jeden pas ul. Piłsudskiego. 

Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak powiedział, że była przekazywana 

informacja, iż do tego tematu będzie można podejść po uchwaleniu planu 

ogólnego. 

Radna E. Gaca powiedziała, że w sprawie budowy ronda na ww. skrzyżowaniu 

3 lata temu składała petycję. Poinformowano ją wtedy, iż fragment ul. 

Piłsudskiego jest w ramach gwarancji do 2028 roku i do tego czasu nie można jej 
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przebudowywać. Dodała, że jedynie co udało się wykonać to przestawienie 

sterowników na skrzyżowaniu, co w pewien sposób upłynniło ruch. 

Radna A. Grzelak – Makowczyńska zaapelowała do radnych, aby wpisać do 

projektu budżetu na 2025 r. wykonanie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w Zgierzu pomiędzy ulicami Owocową, 

Letnią, Chełmską i Łagiewnicką. Powiedziała, że jest zwolennikiem porządkowania 

przestrzeni, tak aby mieszkańcy wiedzieli co może, bądź co nie może powstać na 

działce obok. 

Zastępca Naczelnika Wydziału Urbanistyki, Gospodarki Przestrzennej i Geodezji 

UMZ Ł. Szlifierski powiedział, że w zapytaniu ofertowym jedna z firm podała kwotę 

około 50 tys. zł za wykonanie omawianego miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. Poinformował, iż do końca przyszłego roku musi być przyjęty 

plan ogólny dla miasta Zgierza.  

Sekretarz Miasta Zgierza R. Chocholski powiedział, że istnieje ryzyko, iż przy 

procedowaniu planów miejscowych zablokuje się przyjęcie planu ogólnego.  

Radny P. Jagielski zapytał, jaki jest stopień zaawansowania przygotowania trzech 

planów zagospodarowania przestrzennego, które są wpisane do projektu 

budżetu? 

Zastępca Naczelnika Ł. Szlifierski przedstawił stan zaawansowania prac: 

1) opracowanie „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Zgierza dla terenu zlokalizowanego w rejonie ulicy Łódzkiej" – Plan powinien 

być wyłożony do publicznego wglądu najpóźniej za miesiąc. Radzie Miasta 

Zgierza prawdopodobnie będzie przekazany do uchwalenia w pierwszym 

kwartale 2025 r. 

2) sporządzenie „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Zgierza dla terenu położonego w rejonie ulicy Aleksandrowskiej - 

Południe" – Miasto plan wysłało do uzgodnień. Zarząd Dróg Wojewódzkich 

wrócił go do poprawy. Należy poprawić załącznik graficzny i pewne ustalenia 

wynikające z treści projektu. Procedowanie planu powinno zakończyć się w 

przyszłym roku.  

3) sporządzenie „Zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Zgierza dla terenów przemysłowych położonych 

w rejonie ulicy Konstantynowskiej - Zachód" – Miasto jest na etapie wniosku 

„leśnego”. Marszałek przekazał do Ministra wniosek z możliwością 

wykreślenia terenów leśnych. 18 grudnia 2024 r. odbędzie się spotkanie 

z wykonawcą, w celu omówienia kwestii środowiskowych. 

Przewodniczący Komisji S. Szulc zapytał, czy w związku z przedstawionymi 

informacjami podtrzymuje wniosek? 
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Radny P. Jagielski podtrzymał swój wniosek o przedstawienie kosztorysów. 

Brak innych zgłoszeń do dyskusji. 

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wnioskiem radnego 

P. Jagielskiego dot. przedstawienia kosztorysów. 

Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza w głosowaniu: za – 6, 

przeciw – 0, wstrzym. – 2, przyjęła wniosek - WNIOSEK NR 1. 

Treść wniosku poniżej: 

„Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza zwraca się z prośbą 

o przedstawienie na najbliższe posiedzenie Komisji, które zaplanowane zostało na 

3 grudnia 2024 r. szacunkowych kosztów: 

1) Propozycji do projektu budżetu miasta Zgierza na rok 2025, które zostały 

skierowane do Prezydenta Miasta Zgierza przez Komisję pismem z dnia 

24 września 2024 r.  

2) Sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenu położonego w Zgierzu pomiędzy ulicami Owocową, Letnią, Chełmską 

i Łagiewnicką. 

Powyższe informacje niezbędne są przy dyskusji nad projektem budżetu 

miasta Zgierza na rok 2025 oraz wydaniem opinii zbiorczej do projektu.”. 

Pkt 6.  

Przyjęcie protokołu z 5 i 6 posiedzenia Komisji. 

Brak uwag do Protokołu Nr 5. 

Protokół nr 5 został przyjęty w głosowaniu: za – 8, przeciw – 0, wstrzym. – 0. 

Brak uwag do Protokołu Nr 6. 

Protokół nr 6 został przyjęty w głosowaniu: za – 8, przeciw – 0, wstrzym. – 0. 

Pkt 7.  

Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia 

Termin kolejnego posiedzenia ustalono na 3 grudnia 2024 r. na godz. 16:15. 

Pkt 8.  

Wolne wnioski 

Brak zgłoszonych wniosków. 

Pkt 9.  

Zamknięcie posiedzenia 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji zamknął 

posiedzenie. 

Protokołowała 


